



Transfer of Distribution

21st of October, 2021

Dear Partner,

with our respect to you we communicate hereby, ADVANZ PHARMA Corp. Limited, a global pharmaceutical company focused on serving the needs of patients and healthcare providers around the world with enhanced access to high quality, niche-established medicines, finalized on 1st of April 2020 the definitive agreement to acquire from UCB S.A. the rights to a portfolio of alprostadil products in 20 countries around the world, the majority of which are in Europe.

In Russia, Alprostadil is marketed under the brand name Vasaprostan®.

As a result of this agreement the marketing authorisations for the product have been transferred from UCB to Amdipharm Limited (a company part of the ADVANZ group of companies).

You may continue to place your current orders for Vasaprostan® to your suppliers.

In the same time we keep you informed, that UCB Pharma Logistics LLC has sold out its Vasaprostan® stock and next consignment of the product is scheduled for supply to Russia in December, 2021 through the distributor of ADVANZ PHARMA – JSC «Firma Euroservice» (contacts of head office: tel. 495-7894619, info@euro-service.ru).

Thank you for your support for Vasaprostan® and we are looking forward to working with you.

On behalf of,

UCB Pharma Logistics LLC



P. Bulychev

ADVANZ Pharma



Передача дистрибьюции Вазапранана

21 октября 2021 г.

Уважаемый партнер,

свидетельствуем Вам свое почтение и настоящим сообщаем, что ADVANZ PHARMA Corp. Limited, глобальная фармацевтическая компания, специализирующаяся на обслуживании потребностей пациентов и медицинских организаций по всему миру в высококачественных нишевых лекарственных препаратах, 1 апреля 2020 г. заключила итоговое соглашение с UCB S.A. о приобретении прав на портфель продуктов, содержащих Алпростадил, в 20 странах, большей частью в Европе.

В России Алпростадил представлен под брендом Вазапранан®.

Как результат этого соглашения, Регистрационные удостоверения на препарат были переданы от UCB на «Амдифарм Лимитед» (компанию, входящую в группу компаний ADVANZ PHARMA).

Вы можете продолжать размещать свои текущие заказы на Вазапранан® у своих поставщиков-дистрибьюторов.

В то же время информируем, что ООО «ЮСБ Фарма Логистикс» распродало свои остатки Вазапранана®, а следующая партия препарата планируется к поставке в Россию в декабре 2021 г. через дистрибьютора ADVANZ PHARMA ЗАО «Фирма Евросервис» (контакты головного офиса: тел. 495-7894619, info@euro-service.ru).

Благодарим Вас за поддержку Вазапранана® и надеемся на продолжение сотрудничества по нему.

От имени

ООО «ЮСБ Фарма Логистикс»



ADVANZ Pharma